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Nie mieszajmy polityki do sportu
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Jestem przeciwnikiem mieszania sportu i polityki. O tym, Å¼e nie sÄ… to sÅ‚owa przywoÅ‚ane na
uÅ¼ytek chwili, moÅ¼e Å›wiadczyÄ‡ mój tekst pt. &bdquo;O geÅ›cie trenera Wyrzyka&rdquo; z 22
lipca. A o co chodzi? OczywiÅ›cie o komunikat, jaki siÄ™ pokazaÅ‚ na stronie internetowej PZJ, w
którym jest mowa, Å¼e prezes Henryk ÅšwiÄ™cicki oraz wiceprezes Marcin Podpora w
towarzystwie mecenas Marty KaczyÅ„skiej zostali przyjÄ™ci przez Ministra Rolnictwa i
Rozwoju Wsi.  Jakie wnioski moÅ¼na wysnuÄ‡ z tego komunikatu? SÄ… dwie moÅ¼liwoÅ›ci.
Pierwsza &ndash; plotka, która juÅ¼ od jakiegoÅ› czasu krÄ…Å¼yÅ‚a w Å›rodowisku jeÅºdzieckim,
Å¼e Marta KaczyÅ„ska bÄ™dzie kandydatkÄ… na prezesa PZJ, zaczyna przybieraÄ‡ realne
ksztaÅ‚ty. Druga &ndash; któryÅ› z panów (ÅšwiÄ™cicki? Podpora?) bÄ™dzie kandydowaÅ‚ na
prezesa PZJ na jesiennym zjeÅºdzie i skorzystaÅ‚ z okazji, aby zrobiÄ‡ sobie publicity.

JeÅ›li chodzi o pierwszÄ… moÅ¼liwoÅ›Ä‡. Mamy demokracjÄ™ i kaÅ¼dy moÅ¼e poczuÄ‡, Å¼e
ma buÅ‚awÄ™ w plecaku. Nie ma nic nagannego w tym, gdyby faktycznie Marta KaczyÅ„ska
stanÄ™Å‚a w szranki wyborcze. JeÅ›li tak, to apelujÄ™ do pani Marty, aby potwierdziÅ‚a publicznie
fakt, Å¼e bÄ™dzie kandydowaÄ‡ na prezesa PZJ. Dlaczego? Ano po to, aby sytuacja byÅ‚a
czytelna. JeÅ›li pani KaczyÅ„ska bÄ™dzie odwiedzaÄ‡ innych ministrów, a moÅ¼e paniÄ… premier
czy pana prezydenta, a wiemy, Å¼e jako bratanica JarosÅ‚awa KaczyÅ„skiego moÅ¼liwoÅ›ci ma
nieograniczone, to chodzi o to, aby dziaÅ‚aÅ‚a na swoje konto, na swoje nazwisko, na swojÄ…
pozycjÄ™.SÄ…dzÄ™, Å¼e mam moralne prawo do takiego apelu, jako osoba, która juÅ¼
zaanonsowaÅ‚a i podtrzymuje, Å¼e bÄ™dzie kandydowaÄ‡ na prezesa PZJ.  JeÅ›li jednak pani
Marta nie zamierza kandydowaÄ‡, a jedynie uÅ¼ycza swojej spódnicy, aby niÄ… otuliÄ‡ kogoÅ›,
kto bÄ™dzie tym kandydatem, to teÅ¼ mam apel, ale do panów ÅšwiÄ™cickiego i Podpory.
Koledzy! Nie mieszajcie polityki do jeÅºdziectwa! Nasze Å›rodowisko jest i bez tego mocno
podzielone, skÅ‚ócone. A Prawo i SprawiedliwoÅ›Ä‡ to nie jest partia, wobec której moÅ¼na
pozostaÄ‡ obojÄ™tnym. Stryj pani Marty rzÄ…dzi teraz PolskÄ… niepodzielnie. Jedni sÄ… tym
zachwyceni, inni przeraÅ¼eni. Po co jeszcze ten element &ndash; stosunek do rzÄ…dzÄ…cej partii
&ndash; ma byÄ‡ dodatkowym czynnikiem antagonizujÄ…cym nasze Å›rodowisko. Poparcie pani
Marty na krótkÄ… metÄ™ moÅ¼e okazaÄ‡ siÄ™ pomocne, ale na dÅ‚uÅ¼szÄ… na pewno nie.
Skutki dla tych, którzy przecieÅ¼ w tym Å›rodowisku bÄ™dÄ™ nie tylko przez nastÄ™pnÄ…
kadencjÄ™, ale o wiele dÅ‚uÅ¼ej, mogÄ… byÄ‡ potem opÅ‚akane. PodziaÅ‚ Å›rodowiska moÅ¼e
siÄ™ jeszcze bardziej pogÅ‚Ä™biÄ‡.  A wracajÄ…c na koniec jeszcze raz do pani Marty
KaczyÅ„skiej. Z tego co mi wiadomo, jest ona obecnie w sytuacji tych osób, których dzieci
jeÅ¼dÅ¼Ä… od jakiegoÅ› czasu konno i wÅ‚aÅ›nie stawiajÄ… pierwsze kroki w sporcie
jeÅºdzieckim. Takie osoby stajÄ… siÄ™, chcÄ… czy nie chcÄ…, sponsorami jeÅºdziectwa. Jedni
tylko poprzez opÅ‚aty, jakie muszÄ… wnosiÄ‡, aby ich pociechy mogÅ‚y startowaÄ‡, inni &ndash;
dodajÄ… do tego coÅ› wiÄ™cej. CzÄ™sto tak bywaÅ‚o i nadal tak jest, Å¼e osoby zamoÅ¼niejsze
czy z wiÄ™kszymi moÅ¼liwoÅ›ciami, stajÄ… siÄ™ tymi nadobowiÄ…zkowymi sponsorami. Ich
firmy zaczynajÄ… sponsorowaÄ‡ jeÅºdziectwo, oni zaczynajÄ… dziaÅ‚aÄ‡ na rzecz naszego sportu
w inny sposób. Z tego co wiem, pani Marta juÅ¼ pomogÅ‚a organizatorowi CSIO. Witamy wiÄ™c w
naszym gronie. Dla kaÅ¼dego siÄ™ tu znajdzie miejsce. KaÅ¼dego pomoc siÄ™ przyda. KaÅ¼dy
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zarzÄ…d PZJ bÄ™dzie chÄ™tnie wspóÅ‚pracowaÅ‚ z kaÅ¼dym, kto ma realne moÅ¼liwoÅ›ci coÅ›
wnieÅ›Ä‡ do jeÅºdziectwa. PiszÄ™ to z myÅ›lÄ…, aby pani Marta nie odebraÅ‚a mego tekstu, jako
chÄ™ci pokazania, Å¼e wara jej od naszego Å›rodowiska. Ona juÅ¼ w tym Å›rodowisku jest. Od
niej tylko zaleÅ¼y, w jakiej pozycji siÄ™ ustawi (mowa oczywiÅ›cie o tym wariancie, kiedy nie
bÄ™dzie sama kandydowaÄ‡). Czy bÄ™dzie chciaÅ‚a poprzeÄ‡ kogoÅ› konkretnego z jakichÅ›
konkretnych powodów, czy teÅ¼ bÄ™dzie siÄ™ staraÅ‚a wesprzeÄ‡ polskie jeÅºdziectwo jako
takie, bez wzglÄ™du na to, czyja twarz bÄ™dzie to jeÅºdziectwo firmowaÅ‚a w pierwszym szeregu.
Marek Szewczyk    
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